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BRMG-KSiT-IX.0012.10.2013 
 

 

PROTOKÓŁ Nr 38-10/2013 
 

Z posiedzenia Komisji Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska, które 
odbyło się dniu 25 września 2013 roku, a rozpoczęło o godz.15.30, w 
sali nr 208 w Nowym Ratuszu przy ul. Wały Jagiellońskie 1 w Gdańsku. 
 
Obecni: według załączonych list obecności, które stanowią załącznik nr 1 i nr 2 
do protokołu. 
 
Na stan siedmiu (7) członków Komisji, w posiedzeniu uczestniczyło 
siedmiu (7), czyli było quorum do podejmowania prawomocnych decyzji. 
 
Posiedzeniu przewodniczył Radny Mirosław Zdanowicz – 
Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska. 
 
Po stwierdzeniu quorum, otworzył 38 posiedzenie, powitał zebranych i 
poinformował, że porządek obrad został wysłany do radnych drogą elektroniczną w 
terminie regulaminowym. Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej 
uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Miasta Gdańska na lata 2013-2040 – druk nr 1034. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 

 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska o zmianie 
uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2013 rok  – 
druk nr 1035. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 

 

3. Omówienie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Gdańska za I 
półrocze 2013 r.  

    Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

4. Sport jako narzędzie rewitalizacji społecznej. Rekomendacje do 
programów rewitalizacji.  
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 

 

5. Aktualna kondycja i potrzeby lekkiej atletyki w Gdańsku – plan 
budowy stadionu lekkoatletycznego w Gdańsku. 
Referują: Przedstawiciele Prezydenta Miasta Gdańska 
 

6. Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Przewodniczący Komisji Mirosław Zdanowicz zaproponował wprowadzenie jako pkt 
5a porządku posiedzenia, skierowanego do zaopiniowania przez Komisję projektu 
uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie zmiany uchwały w sprawie Lokalnych 
Inicjatyw Inwestycyjnych Miasta Gdańska – druk nr 1042. 
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Następnie poddał pod głosowanie przyjęcie przedstawionego porządku posiedzenia 
wraz z zaproponowaną powyżej zmianą. 
 
Komisja, w wyniku przeprowadzonego głosowania, porządek przyjęła 
jednogłośnie – 5 głosami za. 
 

PUNKT  - 1 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska zmieniającej uchwałę 
w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska na 
lata 2013-2040 – druk nr 1034. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
września 2013 roku- BRMB – S.0006.273.2013) 
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
Urzędu Miejskiego w Gdańsku przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. 

 
Radny Mirosław Zdanowicz - Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
podziękował za przedstawienie projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak 
głosów w dyskusji, poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie 
przedmiotowego projektu uchwały zawartego w druku nr 1034 – w zakresie 
działania Komisji. 
 
 

USTALENIA KOMISJI: OPINIA              
 
 
Komisja Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przedstawionych przez Panią Jolantę Ostaszewską – Dyrektor Wydziału 
Budżetu Miasta i Podatków Urzędu Miejskiego w Gdańsku, w wyniku 
przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie – 5 głosami za, przyjęła i pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1034 – bez 
poprawek, w zakresie działania Komisji (Opinia nr 38-10/92-22/2013). 
 
 

PUNKT  - 2 
 

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska o zmianie uchwały w 
sprawie uchwalenia budżetu Miasta Gdańska na 2013 rok  – druk nr 1035. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
września 2013 roku- BRMB – S.0006.274.2013) 
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
Urzędu Miejskiego w Gdańsku przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. 

 
Radny Mirosław Zdanowicz - Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
podziękował za przedstawienie projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak 
głosów w dyskusji, poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie 
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przedmiotowego projektu uchwały zawartego w druku nr 1035, w zakresie działania 
Komisji. 
 

USTALENIA KOMISJI: OPINIA              
 
Komisja Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przedstawionych przez Panią Jolantę Ostaszewską – Dyrektor Wydziału 
Budżetu Miasta i Podatków Urzędu Miejskiego w Gdańsku, w wyniku 
przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie – 6 głosami za, przyjęła i pozytywnie 
zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w druku nr 1034 – bez 
poprawek, w zakresie działania Komisji (Opinia nr 38-10/93-23/2013). 

 
PUNKT  - 3 

 
Omówienie sprawozdania z wykonania budżetu Miasta Gdańska za I półrocze 
2013 r.  
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
Urzędu Miejskiego w Gdańsku 
Panie przewodniczący nie wiem, czy państwo chcą wysłuchiwać o ogólnych kwotach 
wykonania budżetu czy bardziej merytorycznie tutaj państwo mają się 
wypowiedzieć z Biura Sportu i Turystyki?  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Bardziej merytorycznie proszę. 
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
Urzędu Miejskiego w Gdańsku 
Oddaję głos panu kierownikowi. 
 
Pan Andrzej Socik – Kierownik Biura Współpracy Metropolitalnej, Wydział 
Polityki Gospodarczej Urzędu Miejskiego w Gdańsku. 
Jeśli chodzi o turystykę to jest tak, że specyfika wykonania budżetu jest taka, że 
gro zadań jest realizowanych w I półroczu. Budżet już został prawie w 95% 
zrealizowany. Nie było większych perturbacji z realizacją. Gro środków to idą jak 
zwykle na działania promocyjne związane z wydawnictwami z udziałem w Targach 
Turystycznych, Targach Turystyki Biznesowej, utrzymaniem i funkcjonowaniem 
Systemu Informacji Turystycznej, odnowieniem, renowacją szlaków turystycznych, 
a także realizacją zadań związanych z funkcjonowaniem tramwaju zabytkowego w 
sezonie wakacyjnym oraz organizacją spacerów dla turystów i mieszkańców z 
przewodnikiem. Jeśli byłyby jakieś pytania szczegółowe to jestem do państwa 
dyspozycji.   
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Czy ktoś z członków Komisji ma pytania? Proszę bardzo. Chciałem się zapytać o 
jedną rzecz, ponieważ dwa dni temu byłem na takim spotkaniu na temat Jarmarku 
Dominikańskiego i tam padały takie liczby, cyfry, że w Jarmarku brało udział ok. 6 
mln ludzi.  
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Pan Andrzej Socik – Kierownik Biura Współpracy Metropolitalnej, Wydział 
Polityki Gospodarczej Urzędu Miejskiego w Gdańsku. 
Przewinęło się.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Proszę to podsumować. Myśmy już wcześniej o tym mówili, o wynikach 
tegorocznych jeżeli chodzi o turystykę. To jest jakiś olbrzymi skok dla mnie. Chyba 
zadziałało Euro 2012 i wiele innych rzeczy. 
 
Pan Andrzej Socik – Kierownik Biura Współpracy Metropolitalnej, Wydział 
Polityki Gospodarczej Urzędu Miejskiego w Gdańsku. 
Jeśli chodzi o Jarmark to rzeczywiście ta kwota odwiedzających ponad 6 mln to 
wszyscy ci, którzy się pojawiają na Jarmarku liczeni w jakiś tam sposób w 
określonych punktach. Niekoniecznie są to turyści. Są to również mieszkańcy. Poza 
tym oni wielokrotnie ten teren odwiedzają, także nie można mówić, że jest to 
jednoznaczne z liczbą turystów, która odwiedziła ten Jarmark. Generalnie liczba 
osób, która w ciągu tych trzech tygodni pojawiła się na Jarmarku jako kupujący, 
sprzedający i zainteresowani. Natomiast efekt Euro rzeczywiście jest odczuwalny, 
mimo, że wydawało się, że będzie pewne załamanie w tym roku takie, jeszcze nie 
odczujemy tego wzrostu w tym roku, natomiast już wyraźnie w skali kraju, bo 
jeszcze naszych danych nie mamy, będzie październikowa Komisja na temat 
podsumowania sezonu turystycznego to przedstawię bardziej dokładne dane jeśli 
chodzi o ten sezon turystyczny czyli ściśle kwartał trzeci, lipiec, sierpień, wrzesień, 
bo takie badania robimy. Natomiast tak jak mówiłem, już w II kwartale 
zaobserwowaliśmy już tą tendencję wzrostową o ok. 8% w stosunku do roku 
ubiegłego.   
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Czy jakoś na złotówki to można przeliczyć? Czy są jakieś dodatkowe zyski jaki 
miasto osiągnęło? Pytam się dlatego, że akurat wczoraj, dzisiaj i na pewno będzie 
tutaj na sesji, jest tak akcja na temat podwyżek opłaty miejscowej. Jest jednolity 
tekst, tylko różni ludzie przysyłają. To jest akcja taka zrobiona mniejsza oto prze 
kogo, żeby tak raz można było powiedzieć, że dzięki temu, że takie wpływy 
mieliśmy to w tym roku, albo w następnym rezygnujemy na przykład z podatku od 
nieruchomości czy z innego.  
 
Pan Andrzej Socik – Kierownik Biura Współpracy Metropolitalnej, Wydział 
Polityki Gospodarczej Urzędu Miejskiego w Gdańsku. 
Z tego co wiem, to w tym roku o 10 groszy wzrośnie w stosunku do tego, to znaczy 
w 2014. Może pani dyrektor… 
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
Urzędu Miejskiego w Gdańsku 
Podatek od nieruchomości osoby fizycznej… 
 
Pan Andrzej Socik – Kierownik Biura Współpracy Metropolitalnej, Wydział 
Polityki Gospodarczej Urzędu Miejskiego w Gdańsku. 
Chodzi o opłatę miejscową.  
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Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
Urzędu Miejskiego w Gdańsku 
Opłata miejscowa wzrośnie o 5 groszy. Dzisiaj jest 2,10 zł a będzie 2,15, jest 
proponowana w tej chwili. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Ale huku przy tej okazji będzie sporo.  
 
Pani Jolanta Ostaszewska – Dyrektor Wydziału Budżetu Miasta i Podatków 
Urzędu Miejskiego w Gdańsku 
Ja rozumiem, że opłata miejscowa to jest raptem wpływ do budżetu na poziomie 
800 tys. zł. To naprawdę nie jest znaczący dochód. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś pytania od członków Komisji do pana Socika? 
Wobec tego dziękuję bardzo państwu omówienie sprawozdania z wykonania 
budżetu miasta za I półrocze. Przystępujemy do pkt 4. 
 

PUNKT  - 4 
 

Sport jako narzędzie rewitalizacji społecznej. Rekomendacje do 
programów rewitalizacji.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Teraz pójdzie troszeczkę wolniej, ponieważ musimy sobie pewne rzeczy wyjaśnić. 
Pan dyrektor Paszkowski jest? To pan będzie referował sport jako narzędzie 
rewitalizacji społecznej. Rekomendacje do programów rewitalizacji. Chciałbym, 
gdyby pan również mógł się odnieść, bo do tej pory były luźne rozmowy, były 
wystąpienia zainteresowanych klubów, ale żeby pan ujął tu kwestie 
Zielonogórskiej, chodzi o Radę Osiedla Siedlce w sprawie… Pan Karol Nawrocki, 
który jest tutaj z nami dzisiaj… 
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 
Gdańsku 
Zabiorę głos w tej sprawie. Panie Przewodniczący, szanowni radni Zielonogórska 
jest terenem, który rzeczywiście wymaga zainwestowania i docierają do nas też 
sygnały i sami czujemy też potrzebę remontu, właściwie zainwestowania na tym 
terenie i wspólnie z Wydziałem Architektury, Urbanistyki i Ochrony Zabytków 
podjęliśmy działania, żeby ten teren wpisać w program rewitalizacji Biskupiej 
Górki i więcej tutaj pan Sulikowski na ten temat powie. Ja tylko powiem, że 
jeszcze w międzyczasie pojawiły się inne możliwości zainwestowania w ten teren. 
Otóż polski Związek Rugby siedmioosobowego wystawił, możemy powiedzieć w 
cudzysłowie na utworzenie Centralnego Ośrodka Sportów Olimpijskich, a takie jest 
rugby siedmioosobowe i nasza lokalizacja wygrała tenże konkurs i prawdopodobnie 
dojdzie do wsparcia ze środków Ministerstwa Sportu tej inwestycji. Dzisiaj jesteśmy 
na początku tej drogi. Myślę, że to co będziemy chcieli wspólnie zrobić z 
Wydziałem Architektury, Urbanistyki i Ochrony Zabytków to przyniesie efekty. 
Jesteśmy na początku tej drogi, ale bym prosił do pana dyrektora o przekazanie tej 
informacji na jakim jesteśmy etapie.  
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Pan Grzegorz Sulikowski – Z-ca Dyrektora Wydziału Urbanistyki, Architektury i 
Ochrony Zabytków Urzędu Miejskiego w Gdańsku 
Szanowni państwo, ja chciałbym jak już mówię o rewitalizacji i sporcie w 
rewitalizacji to taką krótką informację dla państwa, że my prowadzimy w tej chwili 
cztery programy rewitalizacji w mieście, jak państwo wiecie i w każdym z tych 
programów mamy taki komponent sportowy. W sumie obejmuje to we wszystkich 
czterech dzielnicach ok. 200-300 osób i w przedziale wiekowym od przedszkola do 
wieku już takiego prawie emerytalnego i to są bardzo różne programy. W dwóch 
przypadkach czyli na Letnicy i w Nowym Porcie to jest zwykła, prosta piłka nożna, 
ale cieszy się dużym zainteresowaniem różnych grup wiekowych. We Wrzeszczu to 
jest siatkówka i tenis stołowy ze względu na to, że takie warunki tam mamy, że 
akurat te dwa działania mogą być i chyba taki najciekawszy projekt, który 
prowadzimy to jest capoeira. To jest taki projekt, taki sport walki brazylijski i on 
wyjątkowo na Dolnym Mieście się dobrze przyjął, na tyle dobrze, że pomimo, że 
firma, która to prowadzi, czy organizacja społeczna, która dla nas ten temat 
prowadzi musiała z różnych przyczyn przenieść swoją siedzibę z Dolnego Miasta, ale 
nie przerwała projektu i zarówno dzieci jak i dorośli jeżdżą do Wrzeszcza w tej 
chwili i tam w dalszym ciągu ten projekt jest kontynuowany i w ramach tych 
naszych projektów rewitalizacyjnych niewiele mogę powiedzieć o inwestycjach 
sportowych, ale wyremontowaliśmy salę gimnastyczną i wraz z całym zapleczem w 
dawnej szkole przy ul. Suchej na Letnicy i tam się odbywają zarówno nasze zajęcia 
jak i różne inne. To jest ogólnodostępna sala i również w Letnicy przygotowaliśmy 
pomieszczenia na siłownię dla wszystkich też będzie oczywiście dostępna. Nie jest 
wyposażona, ale pomieszczenia są już wyposażone i mam nadzieję, że do końca 
roku, a najpóźniej na początku przyszłego roku ta siłownia na Letnicy będzie 
uruchomiona. A teraz do tego co mówił pan dyrektor. W zeszłym roku była bardzo 
silna, że tak powiem, silny nacisk mieszkańców Biskupiej Górki na podjęcie 
programu rewitalizacji Biskupiej Górki. Myśmy podjęli się przygotowania tego 
programu, z dużymi bólami, bo ten zapał społeczny troszeczkę siadł. Udało nam się 
określić granice, którymi chcemy się zajmować i w tych granicach znalazł się duży 
ośrodek MOSiR-u i podjęliśmy z nimi rozmowy co możemy tam zrobić, co oni chcą 
tam zrobić. Dostaliśmy od nich cały spis życzeń i mamy to zarejestrowane. Na razie 
ten projekt jest w fazie początkowej przygotowań. Jak państwo wiecie musimy 
zebrać odpowiednie podkładki, czyli chociażby warunki społeczne itd. W tym 
obszarze. W tej chwili jesteśmy na etapie przygotowywania tych wszystkich 
danych, tak żeby w nowej perspektywie finansowej jak już będziemy wiedzieli 
jakie będziemy mieli, czym będziemy dysponowali, żeby ten projekt łącznie z ulicą 
Zielonogórską włączyć do projektów rewitalizacji w Gdańsku. Dziękuję. 
Zapomniałem. Jeszcze jeden projekt, który realizowany jest na Dolnym Mieście 
przez partnera to jest projekt smoczych łodzi dla dzieci i młodzieży. Zawody się 
odbywają. Oni jeżdżą na zawody i bardzo fajny też projekt, który jest w ramach 
projektu rewitalizacji Dolnego Miasta realizowany.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Dziękuję bardzo. Pani dyrektor, przepraszam, teraz już jesteście państwo w 
komplecie. Jest pan dyrektor Trojanowski. Omawiamy temat sport jako narządzie 
rewitalizacji społecznej.  
 
Pani Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji Urzędu Miejskiego w 
Gdańsku  
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Szanowni państwo. Jeśli chodzi o edukację i hasło rewitalizacja poprzez sport to 
my od paru lat włączyliśmy się do tego programu. Mówiono wtedy o rewitalizacji 
dwóch dzielnic więc myśmy poszerzyli nasz program o dzielnicę, w sumie osiem 
zdegradowanych ośrodków i tam powstały dzielnicowe ośrodki sportu, o których 
będzie mówił pan Jacek Sawicki. Natomiast ze swojej strony to tak wspieram tutaj 
kolegę, bo rzeczywiście jeśli chodzi o Dolne Miasto to smocze łodzie, to sztuki 
walki, ale myśmy włączyli jeszcze wioślarstwo, ponieważ we współpracy z panem 
Adamem Korolem i AWF-em szkoły z Olszynki, z Dolnego Miasta, szkoły podstawowe 
włączone są do programu wioślarskiego i potem te szkoły mogą kontynuować ten 
program w Gimnazjum nr 6, które jest na Przeróbce. Także robimy taki duży 
program dotyczący wioślarstwa. Jeśli chodzi o Nowy Port, bo tam również 
weszliśmy to przede wszystkim piłka nożna, ale ostatnio też tam pobudowaliśmy 
taki letni, ścieżkę zdrowia, można powiedzieć, przy szkole. Zauważcie państwo, że 
plany na najbliższe lata i to co dotychczas zrobiliśmy to były przede wszystkim 
duże obiekty jak boiska w tych dzielnicach, jak sala przy 6-tce. Objęliśmy tym 
Orunię Dolną. W tej chwili budowane jest pełnowymiarowe boisko przy szkole na 
ul. Smoleńskiej i drugie boisko jest przy szkole nr 16. Następnie w Nowym Porcie 
cały obiekt orlików pobudowaliśmy. Chcieliśmy we wszystkich tych dzielnicach. W 
których program rewitalizacji się pojawił lub się pojawi w najbliższym czasie, żeby 
zabezpieczyć obiekty sportowe, żeby nie tylko dzieci i młodzież, ale również 
dorośli mogli z tego korzystać. Przygotowaliśmy Zarządzenie Pana Prezydenta 
dotyczące odpłatności z preferencją dla przede wszystkim dzieci i młodzieży. 
Natomiast nasze dzielnicowe ośrodki sportu spowodowały to, że szkoły otworzyły 
się na wszystkie dzieci z dzielnicy nie tylko te, które chodzą do tej szkoły, ale są 
tam zajęcia, które są dla całego środowiska. Pewno jeszcze jest dużo do zrobienia 
jeśli chodzi o sport dla dorosłych, ale przy każdym z tych boisk jest animator sportu 
20 godzin i daje to szansę również objęcia grup dorosłych różnego rodzaju 
zajęciami. Może jeszcze dyrektor Sawicki o tych dzielnicowych ośrodkach sportu 
powie z dwa zdania.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Dziękuję bardzo. Proszę.  
 
Pan Jacek Sawicki – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej    
Panie Przewodniczący, panie i panowie radni dzielnicowe ośrodki sportu powstały w 
2005 roku, ponieważ drugi temat rodził się niemalże też na tej samej sesji, kolejny 
punkt, stąd taka zbieżność. Zaczynaliśmy na Dolnej Oruni za torami, Dolne Miasto, 
Nowy Port i Siedlce, a więc wszystkie te dzielnice, które są w programie 
rewitalizacji, bądź które powinny się znaleźć. Dzisiaj jesteśmy w 24 dzielnicach w 
60 około placówkach. Od 3000 do 4000 w zależności od projektów regularnie, 
tygodniowo ćwiczy i ćwiczą sobie zarówno w programie profilaktycznym czyli 
animacji czasu wolnego jak i trenera osiedlowego czyli tam bawimy się już w ten 
pierwszy krok sportowy, gdzie potem mają okazję kontynuować kariery bądź w 
klubie sportowym, który jest przy ośrodku od 3 lat bądź w innych klubach 
sportowych. Oferta GOKF-u w tej chwili to jest ok. 600 godzin zajęć popołudniami i 
w soboty i niekiedy w niedzielę włącznie.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Proszę bardzo pani dyrektor. 
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Pani Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji Urzędu Miejskiego w 
Gdańsku  
Chciałbym dodać, że wszystkie zadania, które wspólnie z Dyrekcją Rozbudowy 
Miasta Gdańska robiliśmy, żeby zbudować trochę tych obiektów przede wszystkim 
miały na celu zabezpieczenie właśnie terenów, których rewitalizacja jest 
niezbędna. O tym, że sport jest rzeczywiście chyb jednym z takich bardzo ważnych 
działań, które wspomagają rewitalizację nie muszę mówić, ale staraliśmy się 
równomiernie rozłożyć boiska, żeby znajdowały się one we wszystkich z tych 
dzielnic łącznie nawet z Krakowcem. Krakowiec ma boisko w tej chwili i będą 
budowane dwa boiska na Stogach przy szkołach, a wiemy, że ta dzielnica bardzo 
potrzebuje wsparcia. W Nowym Porcie zaplanowane jest boisko przy Zespole Szkół 
Morskich i tam będzie kontynuacja także, myślę, że Siedlce już zabezpieczone 
także jeśli chodzi o boiska, a nawet Biskupia Górka też mamy boisko przy szkole 
także już początki rewitalizacji już są na Biskupiej Górce.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Czy pan dyrektor Trojanowski chce coś do tego dodać? Czy na razie wysłucha i 
poczeka na pytania, bo pytania też będą.  
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sport Urzędu 
Miejskiego w Gdańsku 
Proszę państwa sport wielkie pokłada nadzieje na rewitalizację dzielnicy Chełm, 
bowiem wydaje mi się, że rozbudowa czy rewitalizacja ośrodka na Zielonogórskiej 
odkładana w czasie znajdzie dopiero miejsce jeśli ta zielonogórska zostanie 
wpisana w rewitalizację tej dzielnicy, a miejsce jest wspaniałe, teren jest 
znakomity, skomunikowany i tramwaj i autobus i w tej dzielnicy w starym Chełmie 
mielibyśmy pociechę zarówno w sensie obiektów sportowych jak i być może 
obiektów hotelowych czy związanych z bursą. Drugim takim pomysłem jeśli chodzi 
o Zielonogórską, którą równolegle próbujemy rozpoznać, bo chcę powiedzieć, że na 
terenach Zielonogórskiej wizytowaliśmy już z panem marszałkiem, który skłaniał 
się do tego, że tam powinien powstać szerszy plan, a w tym planie oczywiście 
miejsce dla sportu. Drugi pomysł jest pomysłem rugbistów, którzy generalnie rzecz 
biorąc Gdańsk wygrał już konkurencję ogólnopolską jeśli chodzi o Ośrodek 
Przygotowań Olimpijskich Rugby 7-ek i o tyle to jest interesująca sprawa, że 
wówczas Ministerstwo Sportu wraz z Polskim Związkiem Rugby zabezpieczałoby 
środki na budowę obiektu, a przynajmniej coś by się ewentualnie ruszyło z 
boiskiem do rugby, być może także z terenami przeznaczonymi na inne dyscypliny 
sportu. To tyle. To są nasze nadzieje. Znamy swoje potrzeby, a warunki finansowe 
niestety nie pozwalają nam tego zrealizować. Już się śmieję, że Grunwaldzka też 
powinna być rewitalizowana, bo Gdański Ośrodek Kultury Fizycznej od kiedy 
jestem, pamiętam jest zawsze w projektach i w planach rozbudowy i modernizacji. 
Dziękuję pięknie.   
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Dziękuję bardzo. Przystępujemy do pytań. Kolega Borawski proszę bardzo, później 
kolega Bumblis.  
 
Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Ja mam takie pytanie, bo na wiosnę mieliśmy okazję gościć prezesa Lechii Gdańsk i 
on też mówił o terenie przy Zielonogórskiej. Z tego co się orientuję to ten projekt 
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Bystra, który oni się tam mocno zaangażowali dotyczący budowy właśnie tam dla 
Lechii Ośrodka Treningowego to jest taki troszeczkę słabo realny, nawet jeżeli 
mówimy o nowej perspektywie środków z Unii. Więc pytanie czy w ten projekt w 
ogóle jest jakakolwiek rozmowa, żeby zaangażować też Lechię, żeby to było w 
jakiś sposób dla nich też ośrodkiem treningowym i oczywiście nie mówię tylko pod 
względem takim, żeby im coś przygotować jeżeli chodzi o infrastrukturę, ale żeby 
próbować zaangażować ich jakoś finansowo w ten projekt i w to, żeby się też w to 
zaangażowali.  
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sport Urzędu 
Miejskiego w Gdańsku 
Już odpowiadam.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Panie dyrektorze przepraszam, może drugie jeszcze pytanie Marka Bumblisa.  
 
Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Może odpowiedz, ja za chwilę zadam pytanie.   
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sport Urzędu 
Miejskiego w Gdańsku 
Ja odpowiem tak, że odniosłem wrażenie, że to bardziej było chciejstwo Lechii w 
postaci deklaracji trenera, byłego już trenera Bogusława Kaczmarka, który tam 
chciał dzielić już te boiska. Nie wydaje mi się, że słusznym by było, żeby ze 
środków europejskich i miasta wybudować obiekt, który przeznaczony byłby tylko 
dla Lechii, a zwłaszcza w kontekście planów Lechii budowy boisk niedaleko 
Pruszcza Gdańskiego. Nigdy jakby nie było tematu i prezesi Lechii, czy też główny 
udziałowiec pan Andrzej Kuchar nie wspominał o ewentualnym zainteresowaniu 
inwestycyjnym w Gdańsku. Kiedyś znaleziono bardzo tanie tereny i teraz jakby ta 
sprawa cały czas czeka na realizację. Z tego co mi opowiadają koledzy z Lechii, 
tłumaczą się, że to różnymi projektami europejskimi, ale wydaje mi się, że 
pierwszy pomysł to nie był związany z projektami europejskimi, wybudowanie 
dziesięciu boisk o różnych nawierzchniach tak jak to mniej więcej w dobrych 
ośrodkach piłkarskich jest, że młodzież uczy się gry nie tylko na najlepszej 
murawie, ale i na klepisku i na szutrze i na sztucznym obiekcie, ale z tych wielkich 
planów zarówno dotyczących boisk jak i innych instytucji Lechii jakoś na razie nie 
wyszło. Stąd nasze myślenie jest raczej o tym, aby udało się znaleźć pieniądze 
europejskie na budowę ośrodka, który by był, który mógłby też służyć Lechii, ale na 
normalnych warunkach, ale przede wszystkim i mieszkańcom Chełma, bo po to była 
myśl i pieniądze europejskie na rewitalizację, a także być może w tym konspekcie 
mielibyśmy inne dyscypliny sportowe.   
 
Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Tak, jeszcze refleksja, kontynuując myśl pana dyrektora, rzeczywiście boisko to 
stanowi zespół urbanistyczny zabytkowy już, przedwojenny, związany z dawnym 
schroniskiem młodzieżowym, a obecnie obiektem Policji i przekazanie tego 
społeczeństwu byłoby pójściem w kierunku rewitalizacji tego fragmentu miasta. 
Wydaje mi się pomysł, odpowiedź chyba Prezydenta Bojanowskiego, na nasz 
wniosek, jest bardzo racjonalna, żeby włączyć to do środków twardych etapu 
rewitalizacji Biskupiej Górki w następnej edycji finansowania unijnego. I to jest 
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realne, możliwe i korzystne nie tylko dla Biskupiej Górki, ale dla Chełmu, Oruni 
Górnej, osiedli, które są wkoło Siedlec itd. Natomiast jeszcze chciałbym zwrócić 
uwagę na to jak ważną rolę odgrywa sport wyczynowy, jak bardzo dobrze by było 
gdyby ten rekreacyjny zaciąg, który w dzielnicowych ośrodkach sportu i w różnych 
przedsięwzięciach rewitalizacji ma miejsce, znalazł swoją metę w klubach 
sportowych. Wydaje mi się, że warto by było zachęcić kluby sportowe, a może dać 
jakieś priorytety w konkursie dotacyjnym, żeby kluby zainteresowały się tego typu 
dzielnicami. Na Dolnym Mieście jest to granica, która szkoli zapaśników, z dzieci z 
biednych rodzin zrobili Mistrzów Polski Juniorów, z dziewczynek również, 
młodziczek. Także warto by było pójść w tym kierunku. Jest wiadomo, że tego typu 
dzielnice są świetnym zasobem materiału „ludzkiego” do sportów walki. Kiedyś był, 
najlepsi bokserzy w Polsce poprzez Gedanię rekrutowali się z dzielnic Dolne Miasto, 
Przeróbka. Chychła ma korzenie dolno miejskie także byłby to dobry kierunek, 
gdyby jakoś zaczepić sport wyczynowy o rewitalizowane dzielnice, nie tylko Dolne 
Miasto, ale i inne wymienione tutaj wcześniej i to jest jedna sprawa, a druga 
sprawa to jest taka, żeby wspomóc sprzętowo te inicjatywy społeczne, miękkie, 
rewitalizacyjne. Myślę tutaj o klubach, wodniackich zwłaszcza, żeby one miały 
materialne podstawy do funkcjonowania. Trzeba by było znaleźć jakiś sposób 
przekazania sprzętu do uprawiania dyscyplin wodnych, tym bardziej, że Szpicgat na 
przykład istnieje tylko jako miejsce na mapie i historia świetlana z Grzegorzem 
Śledzieckim w roli głównej. Natomiast UKS Motława i Lwy Gdańskie, które pływają 
na smoczych łodziach ożywiają nową Motławę. Dziękuję.   
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Kolega Wiecki proszę bardzo.  
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Ja mam pytanie do pani dyrektor. Pani dyrektor tutaj wspomniała o różnych 
boiskach, które są w różnych dzielnicach Gdańska już wykonane lub za chwilę będą 
wykonane. Natomiast nie wspomniała pani o jednej szkole, a ja już o to zabiegam 
od dłuższego czasu, chodzi mi konkretnie o szkołę przy ul. Stromej. Ta szkoła ma, 
nazwijmy to, warunki sportowe mierne i myślę, że dla tamtej społeczności 
przydałoby się też pomyśleć o boisku, nie o tym kepichu betonowo-asfaltowym, 
które jest w nie najlepszym stanie. Także niech pani dyrektor ma na uwadze boisko 
przy tej szkole. I pani dyrektor chciałem się zapytać jeszcze… 
 
Pani Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji Urzędu Miejskiego w 
Gdańsku  
Przepraszam, nie usłyszałam. 
 
Radny Krzysztof Wiecki – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Szkoła Podstawowa nr 40. Na Stromej. I pani dyrektor jeszcze, ja wiem, że to jest 
wrzesień, że dopiero rok szkolny się rozpoczął. Natomiast ja pamiętam jak jeszcze 
i to było w Komisji, jeszcze w poprzedniej kadencji, w Komisji Edukacji, ale w tej 
kadencji również oto się pytałem i korzystając, mimo tego, że ferie jeszcze są 
daleko przed nami, ale korzystając z pani obecności chciałem się zapytać jak 
będzie wyglądało, że tak powiem, słowa mi w tej chwili brakuje, ale powiedzmy 
mobilizowanie dyrektorów do tego, aby zechcieli wykorzystywać swoją bazę 
szkolną, aby mogli na przykład, aby prowadzili w czasie ferii zajęcia. W tej chwili 
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jest Komisja Sportu, także oczywiście zajęcia sportowe, ale również inne, które są 
prowadzone na terenach placówek edukacyjnych. 
 
Pani Regina Białousów – Dyrektor Wydziału Edukacji Urzędu Miejskiego w 
Gdańsku  
Najczęściej zajęcia sportowe w czasie ferii się odbywają, bo to akurat jeśli chodzi 
o nauczycieli w-f-u to jest aktywna grupa nauczycieli, natomiast inne zajęcia typu 
półkolonie, Akcja Zima, to tutaj odbiór już jest niestety słabszy. Jak mobilizować 
dyrektorów, mobilizujemy ich za każdym razem dając środki między innymi. 
Niestety często jest tak, że jak szkoła zrobi rozeznanie i szuka chętnych do tego 
typu zajęć, bo żeby były zajęcia to muszą być dzieci to nauczyciele jeszcze czekają 
natomiast często nie ma chętnych dzieci i myślę, że teraz duża grupa młodszych 
dzieci trafia do szkół więc możliwe, że w większym zakresie te zajęcia będą, ale 
oczywiście ukłon do radnych – większe pieniądze na akcje zima i lato to wtedy jest 
szansa. Jeśli chodzi o szkołę nr 40 to ona jest wpisana, ale nie umiem powiedzieć 
na który rok. Sprawdzę i przekażę panu radnemu. Tam jest problem terenu 
niestety przy tej szkole. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Ja bym prosił jeszcze o wystąpienie pana Przewodniczącego Rady Osiedla Siedlce, 
pana Nawrockiego, bo zwracał się tutaj do nas, do Komisji i wykorzystując tutaj 
cało grono najważniejszych ludzi, dotyczących spraw szkolnych, jak również sportu 
szkolnego i rewitalizacji. Bardzo proszę.  
 
Pan Karol Nawrocki - Przewodniczący Rady Osiedla Siedlce    
Dziękuję panie Przewodniczący za zaproszenie na dzisiejszą Komisję. Bardzo 
optymistycznie brzmiało to co usłyszałem. Fajnie też bardzo wygląda ten projekt i 
oczywiście jako przewodniczący jednostki pomocniczej i tutaj sąsiedniej na 
Siedlcach bym był bardzo zadowolony, gdyby coś takiego powstało. Chciałbym się 
po prostu, bo ta dyskusja poszła w kierunku profesjonalnego sportu i też sportu 
dzieci, a ja pisząc to pismo bardziej myślałem o tych stowarzyszeniach sportowych, 
które grają w niższych klasach rozgrywkowych. Trzeba pamiętać, że poza Gdańską 
Lechią i Polonią Gdańsk większość zespołów piłkarskich, które grają w Gdańsku 
reprezentują V ligę, A klasę i B klasę. Doszło do takiego kuriozum, że drużyny nie 
mają gdzie rozgrywać swoich meczy. Obiekty są po prostu w fatalnym stanie, a te 
boiska na których można rozgrywać mecze, tak jak na Gdańskiej Gedanii są poza 
zasięgiem finansowym, czy na Gdańskiej Polonii są poza zasięgiem finansowym tych 
stowarzyszeń. Sprawa dotyczy wielu ludzi chcących działać społecznie, chcących 
uprawiać sport. Ja tylko wspomnę, że nasze stowarzyszenie EX Siedlce, które 
również dzisiaj reprezentuję z upoważnienia prezesa składa się już z trzech sekcji. 
Z sekcji maratońskiej. Jesteśmy drugim gdańskim klubem bokserskim powołanym 
półtora roku temu. Mamy także akademię dla dzieci i taka potrzeba wymiarowego 
boiska jest ogromna. Ja, tak jak powiedziałem, cieszę się z tego projektu, ale 
chciałbym usłyszeć, czy jest opcja, żeby tego typu stowarzyszenia mogły na tych 
boiskach występować i płacić za to, bo my mamy składki członkowskie, chcemy za 
to płacić, ale nie jesteśmy w stanie płacić 500 czy 700 złotych za mecz, bo to jest 
nierealne. My swoje mecze aktualnie, co napisałem w tym piśmie rozgrywamy w 
Przejazdowie, to jest gmina Pruszcz Gdański, do której trafiają nasze pieniądze, a 
mieszkamy praktycznie w centrum Gdańska. Tam jest jedyne takie boisko. Jest pan 
radny Wiecki więc w Nowym Porcie nie ma tego problemu. Portowiec ma swoje 
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boisko i na nim rozgrywa mecze i skupia nawet 200 kibiców. To może brzmi 
śmiesznie, ale na taką sportową inicjatywę A klasową, gdzie gra 25 zawodników, a 
przychodzi 200 kibiców to jest coś w co wydaje mi się warto inwestować. Chciałem 
zadbać po prostu o prawa tych ludzi, którzy amatorsko uprawiają sport, grają w 
niższych ligach. Stąd pytanie do państwa czy można na taką życzliwość liczyć? 
Dziękuję bardzo.  
 
Radna Patrycja Mlejnek - Gałęza – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Planujemy, znaczy podjęliśmy miesiąc temu uchwałę, która, w sposób, uchwaloną, 
ona wspomagała, że tak powiem, powstanie zarządzenia, które będzie to dosyć, 
tak, bardzo racjonalnie, o szkolne boiska. Panu chodzi o pełnowymiarowe, tak? Do 
rozgrywania meczy, bo szkolne boiska to będzie… ja wiem, to Wydział Edukacji nie 
ma, a MOSiR i pełnowymiarowe boiska? Przecież są możliwości współpracy z MOSiR-
em.    
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 
Gdańsku 
Proszę państwa wyjaśnię po prostu. Wiele rzeczywiście jest do zrobienia w tym 
zakresie. Państwo się zwróciliście do nas z prośbą o zainwestowanie, zresztą tu 
była pozytywna opinia ze strony radnych i Komisji Sportu i Turystyki i chętnie 
byśmy to zrobili jako urzędnicy miejscy, natomiast dzisiaj już wiemy o tym, że 
budżet miasta nie jest w stanie udźwignąć. Musimy się uzbroić w cierpliwość i ta 
inwestycja, ją programujemy, ją pewnie wykonamy. Co do dostępność to też 
pewnie nie będzie za darmo. Będzie to pewnie kosztowało, bo w ekonomii nie ma 
darmowych zupek i każdy z tych podmiotów będzie musiał się liczyć z opłaceniem 
pewnej stawki. Dzisiaj wiemy o tym, że jest taka konieczność i staramy się to 
zrealizować i tyle chciałbym przekazać.   
 
Radna Patrycja Mlejnek - Gałęza – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Czy ja mogę jeszcze jedno pytanie zadać odnośnie boisk? A co jest z tym boiskiem, 
o którym z panem kiedyś rozmawialiśmy koło domu Świadków Jehowy na 
Suchaninie. Nowolipie. 3 Lipy, tak, bo ten temat jest wałkowany od 7 lat. 
Chciałabym to usłyszeć od urzędników jeśli mogę prosić. Mogę się kogoś z państwa 
spytać. Nie wiem, kto jest w gestii tej. Pan Sawicki? Bo to cały czas stoi. Myśmy 
kiedyś o tym myśleli, ale to było niewykonalne i to stoi tam i marnieje.   
 
Pan Jacek Sawicki – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej    
Ja mówiłem, że jest to jedna z najlepszych lokalizacji takich właśnie boisk 
osiedlowych, ze względu na komunikację, duże osiedle. Natomiast zawsze 
brakowało trochę pieniążków, bo jest tam naprawdę, no trzeba trochę wyłożyć. 
Boisko jest świetne, ale trzeba by było je porobić. Projekty na to boisko były. Były 
jeszcze u Leszka właśnie kiedyś te projekty, ale to dawne rzeczy z przesunięciem 
skarpy. Natomiast potem uprościliśmy trochę ten projekt. Miał być boiskiem do 
rugby. Też to nie wyszło. Na dzień dzisiejszy jest firma, która już wystąpiła do 
miasta o ten teren. Nie dalej jak 2 – 3 tygodnie temu miałem zapytanie z Wydziału 
Skarbu o procedury przeprowadzenia komercyjnego przetargu na ten teren. Będą 
budowane dwie hale do tenisa, do squasha  i dwa korty otwarte. Także teren już 
jest jakby zarezerwowany, aczkolwiek będzie przetarg ogłaszany przez miasto i do 
celów sportowych, ale komercyjny.   
 



 

13 
 

Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Pan dyrektor Trojanowski bardzo proszę.  
 
Pan Andrzej Trojanowski – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Sport Urzędu 
Miejskiego w Gdańsku 
Ja chciałem się taką smutną refleksją podzielić, bowiem łatwiej by było miastu 
gdyby zajmowało się m. in. boiskami, nie wiem, osiedlowymi, a nie ratowało kluby, 
które były w posiadaniu kiedyś obiektów, a potem to wszystko upadło. Trzeba 
pamiętać, że Traugutta to nie był obiekt miejski. Miasto to przejęło i wsadziło 
niesamowite pieniądze i dzisiaj jest taka sytuacja, że mamy ekstraligową Lechię, 
która gra na PGE Arenie. Ona gra, ale trzeba pamiętać ona gra tam mecz i trening. 
Wszystkie pozostałe treningi odbywa na Traugutta także generalnie to, że jest 
stadion PGE, jest piękny, jest do meczów, nie zmieniło się nic poza dniem 
meczowym. Nie mówiąc o tym, że po wprowadzeniu Ligii Juniorów wymogi PZPN-u 
również przeszły na tego typu rozgrywki. Dzisiaj jak pomyślę o tym, że gdzie jest 
stadion Gedanii ten stary, gdzie jest stadion MRKS-u czy nawet Polonii, który kiedyś 
był piękny, a dzisiaj niestety w rękach nie miejskich nie jest w stanie nikt się 
utrzymać. Teraz trzymam kciuki za Gedanię, która wspólnie z miastem robi czy za 
Jaguara, który też wsadza własne pieniądze po to, żeby powstał tam obiekt i 
zajęcia od dzieci po profesjonalnych zawodników, czy też tworzący się w Oliwii i 
szansa na zbudowanie też ze wsparciem społecznym i też osobistym tych ludzi, bo 
inaczej sobie nie wyobrażam. Najbardziej smuci mnie ten obiekt, te dwa obiekty 
Gedania i Oliwia, bo zamiast sportu jest tam biznes. Czyli robi się pieniądze, ale 
nie robi się sportu. Taką przykrą konstatacją muszę zakończyć, bo ja doskonale 
zdaję sobie sprawę z potrzeby tych, my mamy spotkania z klubami. Nie tylko z 
Lechią, Gedanią, Polonią, ale tymi, którzy grają gdzieś wynajmując, jeżdżąc, 
kombinując obiekty. Ze składek nie stać ich na wynajęcie, a nawet gdyby wszyscy 
chcieli wynająć to i tak by nie dało rady, bo murawa nie sztuczna wytrzymuje tylko 
określoną ilość godzin gry na niej. Także sytuacja jest dosyć trudna, ale priorytet 
ekstraligowej drużyny przemawia tutaj za traktowaniem ich w inny sposób niż 
pozostałych.    
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Dziękuję bardzo. Jeszcze pan Sawicki chciałby coś dodać.    
 
Pan Jacek Sawicki – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej    
Jeszcze jakby łącząc pana Trojanowskiego myśl i to co przedtem mówił pan Marek 
Bumblis na temat właśnie doposażenia, możliwości doposażenia. Ja pozwoliłem 
sobie wiosną tego roku wpisać do zakupów inwestycyjnych WPI dwie smocze łodzie. 
Koszt łączny z oprzyrządowaniem pełnym dwóch łodzi to jest 50 tys. zł. Korzystają, 
my dzisiaj mamy jedną wspólną łódź na Dolne Miasto Lwów. Pożyczamy łódkę od 
Politechniki jeżeli chcemy zrobić zawody, a mamy ich już bardzo dużo. Natomiast 
naprawdę my jako jednostka miasta gwarantujemy opiekę nad tym sprzętem. 
Współpracujemy zarówno przy wiosłach ze szkołą dyrektora Zbierskiego 
prowadzimy zajęcia zarówno wioślarstwa i smoczych łodzi. Natomiast są jednostki. 
My mamy w zadaniu, Wydział Edukacji ma opiekę nad boiskami dzielnicowymi i my 
jako jednostka podwykonawcza tymi boiskami się opiekujemy. Natomiast wsparcie 
organizacyjno – finansowe do obsługi tych boisk, pani dyrektor prawda, to jest 
trochę żenujące. Więc jesteśmy w stanie porobić pewne rzeczy jeżeli będzie dobra 
wola. Smocze łodzie ja w uzasadnieniu pisałem mogą służyć i Leszkowi jeżeli robi 
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bardzo dużo imprez na wodzie, mogą uświetnić święto miasta w okresie wakacji. 
Dla nas to nie jest problem. Ważne, żeby decydenci widzieli potrzebę też i takich 
rzeczy i to jest to rozwiązanie jak zasilić, niekoniecznie kluby, tylko sprzęt 
udostępnić żeby był i pilnowany. Podobna rzecz ma się, to co powiedział dyrektor 
Trojanowski, z tymi boiskami. Jeżeli miasto będzie rozsądnie zawiadywać to kluby 
będą mogły się skupić na swoim pierwszym podstawowym zadaniu czyli na 
szkoleniu, na pozyskaniu dzieci i młodzieży, na animacji czasu, a my oprócz, w 
naszym wypadku również organizacji zajęć, w przypadku MOSiR-u opieki nad 
obiektami, będziemy starali się mieszkańcom to przybliżyć.   
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Panie dyrektorze, gdyby pana to urządzało to my, jeżeli miałby pan ochotę 
wystąpić o rekomendację, to Komisja na pewno poprze w całości, jeżeli chodzi o 
zakup tych łodzi, bo jest naprawdę fajne i dobrze wygląda. Czekamy na 
wystąpienie. Mamy tu dzisiaj podobne wystąpienie. Koledzy dostali też w poczcie 
mailowej Gedania, oczywiście ta stara Gedania 1922, chodzi o rekomendację i 
poparcie. Mam nadzieję, że… co prawda to bez jakiś takich konkretów takich 
wyraźnych, ale wszyscy z państwa, którzy są zainteresowani tym hasłem sport jako 
narzędzie rewitalizacji społecznej, nie trzeba nikomu tłumaczyć. Ja jestem 
najlepszym przykładem, znaczy żywym przykładem, że przez sport jestem tam, 
gdzie jestem. Kiedyś byłem trzy razy wyrzucany ze Szkoły Morskiej, aż w końcu 
trafiłem do Gdańskiego Automotoklubu i się okazało, że ten klub to po prostu był 
potrzebny, bo dzisiaj wszyscy mądrzy psycholodzy mówią, że dzieci trzeba leczyć 
„prochami”, ADHD, wcale nie chodzi o żadne ADHD tylko trzeba dać dzieciom ruch, 
sport, a nie pisać zwolnienia z W-F-u. Dziękuję bardzo.  
 
Pan Jacek Sawicki – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej    
W uzupełnieniu, już kończę, te dzieci z Dolnego Miasta w tym roku, a trener po 
prostu nawalił pracę i zapomniał mi powiedzieć, trójka naszych wychowanków 
powołana do kadry narodowej juniorów i wicemistrzowie świata na dwóch 
dystansach z tego roku, zapomniał mi powiedzieć. We wrześniu.   
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
To bardzo miło. Na razie, ponieważ to byłoby nudne ciągle o tej piłce mówić, bo ta 
piłka jest od iluś tam lat, cały czas idzie tu, ale akurat bardzo dobrze Lechia się 
spisuje. Niepotrzebna był wpadka wczoraj w Krakowie. Czerwona kartka jakoś tam 
zaważyła. I teraz chcielibyśmy proszę państwa przejść do punktu takiego, który 
jest taki naprawdę gorący, który jakoś tak się odsuwa.    
    
 

PUNKT  - 5 
 

Aktualna kondycja i potrzeby lekkiej atletyki w Gdańsku – plan budowy 
stadionu lekkoatletycznego w Gdańsku. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Ja tylko chciałem przypomnieć państwu, że myśmy parę lat temu, Marek kiedy to 
mniej więcej było? Osiem lat temu podjęliśmy taką uchwałę jako Komisja o 
wybudowaniu bieżni na GOKF-ie, bieżni lekkoatletycznej i to tak zawsze jakość 
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schodzi, schodzi. Myśmy tutaj dzisiaj zaprosili kolegów z Lechii, pan Lange i pan 
Berlik, żeby chociaż posłuchali, bo tu mają taką nową koncepcję. Już nie czekają 
za bardzo na tą bieżnię, ale mam nadzieję, że pan dyrektor Paszkowski powie 
wreszcie, że przystępujemy i robimy. Z tylu zobowiązań się wywiązałeś, 
przepraszam Lechu, że się do ciebie zwracam. Twoim sztandarowym tym jest 
Generał Zaruski, a taką bieżnię, która by rozwiązała wiele spraw, żeby na GOKF-ie 
mogło to powstać.  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 
Gdańsku 
Ale to Jacka obiekt jest. Nie chcę tu wchodzić… Panie przewodniczący ja nie chcę 
wchodzić w uprawnienia mojego kolegi z podwórka pana Jacka Sawickiego.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Ale może wspólnie, tu nie chodzi oto, żeby komuś wchodzić… 
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 
Gdańsku 
Ja cały czas konsultowałem, Jacek cały czas konsultował projekty. Jesteśmy w tym 
dobrzy już. Ja oprócz tego, że projektuję to też realizuję te inwestycje. Jak 
pomyślę, że nadejdzie już ten czas, kiedy przeistoczymy to w realizację, ale bilety 
NBP są tutaj jakby ogranicznikiem i z całą pewnością to nas tylko trzyma panie 
przewodniczący i chętnie byśmy się podjęli tej inwestycji i wesprę Jacka i GOKF i 
panią dyrektor swoim doświadczeniem w zarządzaniu obiektami i budowie tego 
obiektu. Nic nie stoi na przeszkodzie. Z Jackiem mamy bardzo dobre kontakty i 
uzupełniamy się. Natomiast to są te przeszkody, na które my nie mamy wpływu. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Dziękuję bardzo, ale mnie tutaj zaskoczył pan dyrektor Sawicki, bo tutaj daje nam 
kopię decyzji: zatwierdzono projekt budowlany i udzielam DRMG … pozwolenia na 
budowę Centrum Sportów Młodzieżowych GOKF w Gdańsku.  
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 
Gdańsku 
Panie przewodniczący to jest niestety dokument, który nie ma pokrycia w biletach 
NBP.  
 
Pan Jacek Sawicki – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej    
Dokładnie. Pozwolenie na budowę jest z zeszłego roku. Najpierw to co dzisiaj 
dałem na początku to jest koncepcja z 2007 roku. Udało się przeprowadzić przetarg 
na projekty budowlano – wykonawcze. One do nas trafiły w 2010 roku. Wiemy, że 
to był czas gorący przed Euro w związku z tym miało to spokojnie czekać. Czekało, 
ale żeby dokumentacja nie straciła ważności wystąpiliśmy o pozwolenie na budowę. 
W dalszej części tych dokumentów jest sytuacja, która częściowo, ja już nie 
chciałem kserować wszystkich dokumentów, pokazuje jakby obecny stan, przebieg. 
Od zimy walczymy również o wpisanie zadania do zadań współfinansowanych przez 
Ministerstwo Sportu, tyle że w tym czasie, kiedy powiedziano mi, że mam zdobyć 
opinię PZLA, zdobyłem to. PZLA zaopiniowało pozytywnie. Wiceprezes PZLA pan 
Polakowski powiedział, że lokuje nas na 3-4 miejscu wśród inwestycji jako 
rekomendacje do Ministerstwa, tyle że potem 2-3 tygodnie później się okazało, że 
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jednak to Miasto Gdańsk ma najpierw złożyć komplet dokumentów inwestycyjnych 
do Ministerstwa i to Ministerstwo występuje o tą opinię. Pan Polakowski powiedział, 
że mimo wszystko, nie było tych papierów, ale on tą opinię przekaże do 
Ministerstwa. W tej chwili wygląda to w ten sposób, że pan Prezydent podpisał 
pismo, tak, i będziemy próbowali przekonać naszych posłów, aby pomogli nam w 
przekonaniu Ministerstwa, żeby wprowadzić inwestycję do realizacji od 2014 roku. 
Natomiast ze względu na pozwolenie na budowę czerwiec 2015 roku to jest ostatni 
moment wbicia łopaty. Potem wszystko przepada i nie wierzę, żeby kiedykolwiek 
do tego wrócono, bo i dokumentacja i pozwolenie na budowę stracą ważność, ale 
jest pan Bernard tutaj Nalewajko z Wydziału Programów Rozwojowych, który 
wspólnie ze mną pilotuje ten program z ramienia WPR-u i wszystko to są bilety 
NBP.      
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Panie dyrektorze Sawicki proszę powiedzieć kogo my mamy jako Komisja złapać za 
ten rękaw i trzymać, żeby tu się coś zaczęło dziać?  
 
Pan Jacek Sawicki – Dyrektor Gdańskiego Ośrodka Kultury Fizycznej    
Ja myślę, że w mieście jest duże zrozumienie, aczkolwiek brak środków powoduje, 
bezpośrednia osobą odpowiedzialną w strukturach miasta jest wiceprezydent 
Bojanowski i tam jest ta główna decyzja. Natomiast był ten moment, pan 
Prezydent zaoferował 4 mln, został przerobiony kosztorys z 12 mln, który był 
pierwotnie planowany na 8,5 mln i sam stadion można by było w tych pieniądzach 
zrobić i to pod warunkiem współfinansowania z Ministerstwem Sportu. W tej chwili 
jeżeli miasto chciałoby to realizować powinno złożyć oficjalnie papiery. Ja wiem, 
że najpierw należałoby wypracować stanowisko w samym ministerstwie poprzez 
naszych posłów, żeby w Ministerstwie był ten temat dobrze znany zanim podejmą 
ostateczną decyzję. 2005 rok panie przewodniczący, dlatego mówię te daty 
dzielnicowych ośrodków i decyzji likwidacji i budowy bieżni to jest 2005 rok, 
październik 8 lat temu.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Trochę czasu minęło. Czy ktoś z członków Komisji ma jakieś pytania do państwa? 
Nie widzę. Korzystając z okazji, że tu państwa mamy, bo w tej chwili koledzy z 
Lechii Gdańsk zwrócili się o poparcie takie, ale to pan dyrektor Paszkowski chyba 
zna sprawę. Chodzi… 
 
Pan Leszek Paszkowski – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 
Gdańsku 
Znamy to zagadnienie. Współpracowaliśmy z KLA Lechia. Mamy obietnicę ze strony 
pana Bojanowskiego o realizacji tego przedsięwzięcia i rozmowy były panie 
Stanisławie kilka miesięcy temu. Spotkaliśmy się u Prezydenta Bojanowskiego i była 
akceptacja.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Myślę, że ten temat w tej chwili żeśmy wyczerpali. Dziękuję bardzo. 
Przystępujemy do punktu kolejnego.  
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PUNKT  - 5a 
 
Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Gdańska w sprawie zmiany 
uchwały w sprawie Lokalnych Inicjatyw Inwestycyjnych Miasta Gdańska – druk 
nr 1042. 
(Oryginał projektu uchwały znajduje się w protokole z sesji Rady Miasta Gdańska z 
września 2013 roku- BRMB – S.0006.281.2013) 
 
Pan Bernard Nalewajko – Kierownik Referatu Inwestycji Kubaturowych w 
Wydziale Programów Rozwojowych UM w Gdańsku przedstawił przedmiotowy 
projekt uchwały. 
Jestem w zastępstwie dyrektora Marcina Dawidowskiego, który przeprasza za 
nieobecność. Uchwała o zmianie Lokalnych Inicjatyw ma na celu uproszczenia 
istniejących w tej chwili procedur i głównymi zmianami w uchwale polegają na 
wyłączeniu zakresu dofinansowaniu inwestycji drogowych jeżeli zakres inwestycji 
zgłoszonej do realizacji przez inicjatora jest objęty wymaganiami wynikającymi z 
przepisu art. 16 o Drogach Publicznych. Wprowadza nowa uchwała jednolitą 
maksymalną stawkę dofinansowania inwestycji zgłoszonej w trybie Lokalnych 
Inicjatyw na poziomie 70% dla wszystkich zadań i w związku z tym likwiduje się 
załącznik nr 1 do tej uchwały. Przypomnę tylko, że w istniejącej uchwale te 
dofinansowanie było na poziomie do 70%, a polegało to na tym, że wnioski 
otrzymywały dofinansowanie na różnym poziomie w zależności od ilości złożonych 
wniosków, jak też od kwoty, która była przeznaczona w budżecie miasta na wkład 
własny czyli na wkład miasta do tego zadania. Inną zmianą w tej uchwale jest 
również wprowadzenie minimalnej stawki dofinansowania na poziomie 35% dla 
wnioskodawców, którzy są osobami fizycznymi i 23% w przypadku osób prawnych. 
Tu chodzi oto, żeby taki wnioskodawca mógł sobie po prostu odpisać podatek VAT 
ze swojej działalności w związku z tym dofinansowaniem. Wprowadza się również 
procedurę dofinansowania w przypadku, gdy koszt realizacji wynikający ze 
złożonych wniosków jest wyższy niż przyznana kwota w budżecie na dany rok. 
Również jedną ze zmian, taką ważną zmianą jest obowiązek, który jest nałożony na 
jednostkę realizującą projekt, konieczność regulacji stanów prawnych gruntów, na 
których prowadzona jest inwestycja w sposób umożliwiający przejęcie 
zrealizowanego zadania na majątek miasta i prawidłową eksploatację 
infrastruktury przez użytkownika docelowego. Z tym też czasami bywają problemy, 
które później miasto mówiąc ogólnie musi dostosowywać już wybudowaną 
infrastrukturę, czasami regulować jakiś stan prawny, gdyż przejęcia przez 
jednostki branżowe, które prowadzą eksploatacje sieci czy dróg mają swoje 
wymagania obwarowane przepisami prawnymi i ta zmiana to również będzie 
regulowała. Jednocześnie wprowadza się zapisy porządkujące i uzupełniające 
procedury postępowania przy realizacji. Po prostu będzie zmieniony, dostosowany 
do tych zasad regulamin przeprowadzania konkursu i to najważniejsze zmiany takie 
kierunkowe przy tej uchwale. Dziękuję. Jak są pytania to postaram się 
odpowiedzieć.     

 
Radny Mirosław Zdanowicz - Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
podziękował za przedstawienie projektu uchwały, a następnie z uwagi na brak 
głosów w dyskusji, poddał pod głosowanie przyjęcie i pozytywne zaopiniowanie 
przedmiotowego projektu uchwały zawartego w druku nr 1042. 
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USTALENIA KOMISJI: OPINIA              
 
Komisja Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska po wysłuchaniu informacji i 
wyjaśnień przedstawionych przez Pana Bernarda Nalewajko – Kierownika 
Referatu Inwestycji Kubaturowych w Wydziale Programów Rozwojowych UM w 
Gdańsku, w wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie – 4 głosami za, 
przyjęła i pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały, zawarty w 
druku nr 1034 – bez poprawek, w zakresie działania Komisji (Opinia nr 38-10/94-
24/2013). 
           
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Ja teraz jeszcze chciałbym wrócić do pkt poprzedniego. Stasiu, jeżeli masz pytania 
tutaj, to wykorzystaj, bo my za chwileczkę w ramach pkt sprawy wniesione, wolne 
wnioski, korespondencja to poparcie będzie na pewno, bo tu nie ma żadnych 
wątpliwości.  
 
Pan Stanisław Lange- Dyrektor Klubu Lekkoatletycznego „Lechia” 
…jako uzupełnienie rozwoju bazy lekkoatletycznej w kontekście takim, że po 
zamknięciu boiska na starej Lechii przy Traugutta praktycznie, no dzisiaj padł 
wniosek, przez 8 lat niewiele się stało w zakresie rozwoju bazy lekkoatletycznej. W 
międzyczasie zbudowaliśmy dobrą bazę, uważam, dla gier i teraz w kontekście 
rozwoju społecznego, napełniają się imprezy biegowe, my rozszerzamy także 
szereg inicjatyw, niezbędne są urządzenia lekkoatletyczne także dla uczestników 
dla innych dyscyplin, bo na przykład ten mały projekcik, o którym mówię przy 
Traugutta urządzenia lekkoatletyczne jest także niezbędny grupom piłkarskim. W 
związku z tym przyszedł myślę czas, żeby w kontekście dużych i małych projektów 
to do przodu popchnąć. Dziękuję. Dziękujemy za poparcie rady w tym zakresie. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Dziękuję bardzo. Czy jeszcze ktoś z państwa chciałby się wypowiedzieć na temat 
lekkoatletyki? Nie? To już rozumiem wszystko jest powiedziane. To już wiesz jaka 
jest sytuacja.   
 

PUNKT  - 6 
 

Sprawy wniesione, wolne wnioski, korespondencja. 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Wracając do wystąpienia pana dyrektora Sawickiego. Cieszę się, że dyrektorzy 
Paszkowski i Trojanowski są z nami tutaj i słuchają, bo chciałem postawić wniosek, 
to co powiedziałem w luźnej rozmowie, że uważam, że Miasto powinno zrobić 
wszystko to co jest możliwe, aby zakupić te dwie smocze łodzie, żeby to się 
stworzyła mini flota, żeby to już wystawiając jakąś reprezentację to będzie z 
czego, bo będzie można wziąć ludzi. Czy Komisja ma jakieś uwagi? Nie słyszę 
żadnych innych zdań czy pytań. 
 
Następnie Pan Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystki Rady 
Miasta Gdańska poddał pod głosowanie wniosek. 
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USTALENIA KOMISJI: WNIOSEK              
 
Komisja Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska zwraca się z uprzejmą prośbą do 
Pana Prezydenta, żeby zakupić dwie Smocze Łodzie na rozwijanie się tej dyscypliny 
sportowej i tradycji. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania, 3 głosami za, przy 0 głosach przeciwnych 
i 2 głosach wstrzymujących się wniosek został podjęty. 
 
Wniosek nr 38-10/20-07/2013 stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Mamy dwa wystąpienia, którymi musimy się zająć. 
 

• Pismo od panów Leszka Matyjaka i Macieja Turnowieckiego – wieloletnich 
kibiców Lechii Gdańsk – dotyczące uhonorowania na sesji Rady Miasta 
zawodnika drużyny piłki nożnej Lechii Gdańsk, bramkarza Mateusza Bąka.  

 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Ja po rozmowie z Przewodniczącym Rady Miasta Gdańska, bo to było pismo 
skierowane do Przewodniczącego Rady Miasta Gdańska wstępnie ustaliliśmy, że 
Przewodniczący ufunduje podziękowanie i chcemy to jutro wręczyć tuż przed sesją 
dla pana Bąka takie wyróżnienie. Czy ktoś ma na ten temat inne zdanie? Nie? 
Wobec tego proszę o przegłosowanie takiego rozwiązania i zgodę.   
  
USTALENIA KOMISJI: WNIOSEK              
 
Komisja Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska popiera uhonorowanie na sesji Rady 
Miasta Gdańska zawodnika drużyny piłki nożnej Lechii Gdańsk, bramkarza Mateusza 
Bąka. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 4 głosami za, wniosek 
został podjęty. 
 
Wniosek nr 38-10/21-08/2013 stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Wszyscy dostaliście w poczcie mailowej mówię o piśmie od prezesa Gedanii 1922. 
 

• Pismo od Zarządu Klubu GKS Gedania 1922 – Gdańskiego Klubu Sportowego 
panów Władysława Barwińskiego i Tomasza Szromnik dotyczące 
rekomendacji i poparcia.  

          
Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Mieliśmy tych państwa też na wiosnę, na tej samej Komisji jak był prezes Lechii, i 
tak sobie jeżeli dobrze pamiętam obiecaliśmy, że chcielibyśmy to zobaczyć, więc 
mam taką wewnętrzną potrzebę, żeby sformułować takie wniosek, żeby póki 
jeszcze śnieg nie leży to, żeby odwiedzić to miejsce. 
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Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Odpowiadam. Ja dzisiaj rozmawiałem z panem Barwińskim, który powtórzył jeszcze 
raz, że nas zaprasza w każdej chwili, jak tylko Komisja będzie miała ochotę. 
Myślałem o tym, że następną Komisję zrobimy wyjazdową na przykład na obiekcie 
Gedanii, żeby to zobaczyć, bo to jest historyczne. To są ludzie, którzy się nie 
podłamali, wzięli się do roboty i robią naprawdę obiekt z prawdziwego zdarzenia.  
 
Następnie Pan Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystki Rady 
Miasta Gdańska poddał pod głosowanie wniosek. 
 
Komisja Sportu i Turystyki Rady Miasta Gdańska popiera i rekomenduje działania 
GKS Gedania 1922. 
 
W wyniku przeprowadzonego głosowania, jednogłośnie - 5 głosami za, wniosek 
został podjęty. 
 
Wniosek nr 38-10/22-09/2013 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 
 
 
Radny Piotr Borawski – członek Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Chciałem też apropo, bo był też temat Mateusza Bąka, że w ostatnią niedzielę był 
ostatni mecz I Ligii żużlowej i nasi żużlowcy Wybrzeża wygrali ten mecz i wygrali 
całą I Ligę. W związku z tym w przyszłym sezonie będą jeździć w Ekstralidze no i z 
tego też powodu wspólnie tutaj z Dyrektorem Trojanowskim poprosiliśmy 
Przewodniczącego Oleszka, żeby także jutro zaprosił przedstawicieli drużyny, 
prezesa, żeby im złożyć gratulacje z tego tytułu, że I Ligę wygrali. Miejmy 
nadzieję, że w przyszłym sezonie będą jeździć w Ekstraklasie.   
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Myślę, że dobry pomysł i na pewno to zrealizujemy to spotkanie.  
 
Radny Mirosław Zdanowicz – Przewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Proszę państwa mam jeszcze przykry obowiązek, ale muszę powiedzieć, ponieważ 
dzisiejszym posiedzeniem kończy pracę pani Ania nasza sekretarka, sekretarz 
naszej Komisji, chciałem jej serdecznie podziękować za to, że szczególnie ze mną 
wytrzymywała i zawsze zostawiałem w zasadzie wszystkie rzeczy w połowie, nie do 
końca zapisane. Wszystko mamy na bieżąco, wszystkie protokoły, można zerknąć na 
naszą stronę internetową, zrobione są na 120%. Chciałem pani Aniu bardzo 
serdecznie podziękować oczywiście w imieniu Komisji.  
 
Pani Anna Jabłońska 
Dziękuję bardzo panu Przewodniczącemu i całej Komisji Sportu i Turystyki za miłą 
współpracę. Bardzo dobrze mi się pracowało z Komisją, bardzo ciekawe tematy. 
Sport zawsze mnie interesował. Dziękuję.   
 
Radny Marek Bumblis – Wiceprzewodniczący Komisji Sportu i Turystyki RMG 
Pani Aniu bardzo dziękujemy. Również pani wspomagała nas. Dziękuję bardzo.  
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Ponieważ nie było więcej spraw wniesionych i wolnych wniosków Przewodniczący 
podziękował wszystkim obecnym za uczestniczenie w posiedzeniu. 
 
  
Na tym posiedzenie zakończono – godz. 16.50 
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